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OKRM/22/2017/Z/11 

Volební období 7 (2014 - 2018) 

Z Á P I S  

z 2. jednání sportovní komise rady města konaného dne 2. 2. 2017 

Přítomni: Jaroslav Berka, Mgr. Jiří Filip, Jan Hrdý, Ing. Oldřich Souček, Mgr. Jan 

Steinbauer, Mgr. Ing. Miroslav Šimek, Vojtěch Zach 

Omluveni: Martin Brůha, Jaroslav Kotnauer, Kryštof Kratochvíl, Michal Šebek 

Nepřítomni:  

Hosté: Ing. Tomáš Novák 

 

Program jednání: 

1. Informace z RM 

2. Rozdělení dotace na reprezentaci dětí a mládeže od 10 do 18 let v roce 2016 

3. Žádost organizace Festival Sporťáček z.s. o mimořádný finanční příspěvek na sportovní 

náborovou akci pro děti "Sporťáček" v Českých Budějovicích v roce 2017 

4. Žádost Volejbalového klubu České Budějovice o mimořádnou dotaci na reprezentaci města 

České Budějovice a pokrytí nákladů při účasti klubu v Poháru evropské volejbalové federace 

CEV v soutěžním ročníku 2016/2017 

5. Žádost sportovkyně Petry Krejčové o mimořádný finanční příspěvek na účast na kvalifikaci 

a následně na Mistrovství světa v dlouhém triatlonu na Hawai (Ironman) v roce 2017 

6. Žádost Pro ARNY, z.s. o poskytnutí mimořádného finančního příspěvku na MS v plavání 

v roce 2017 

7. Různé 

 

Sportovní komise schválila program jednání v navrženém znění. (7/7/0/0) 

 

Schválený program: 

1. Informace z RM 

Přijato usnesení č. 4/2017 (7 - 7,0,0) 

1. Prezentace strategií sportovních klubů ve městě České Budějovice - hokej, fotbal 

a florbal 

2. Pravidla pro posuzování mimořádných žádostí a oceňování významných sportovců 

a sportovních týmů - pravidly se bude řídit sportovní komise 

3. Výjimka z ceníku služeb plaveckého stadionu při akci "Přeplavme svůj La Manche" 

4. Neinvestiční dotace - akce pod záštitou primátora - Mistrovství jižních Čech 2017 ve 

sportovním tanci; krajské finále festivalu Porta; Pusť kačku 

5. Žádost Jihočeského klubu maratonců z.s. o mimořádný finanční příspěvek na sportovní 



2 

 

akci "Budějovický Mercury maratón" v roce 2017 

 

2. Rozdělení dotace na reprezentaci dětí a mládeže od 10 do 18 let v roce 2016 

Přijato usnesení č. 5/2017 (7 - 7,0,0) 

Sportovní komise na úvod hlasovala o podobě Pravidel pro rozdělení neinvestiční dotace za 

reprezentaci města (děti a mládež od 10 do 18 let) za rok 2016.  

Každé sportovní odvětví má svá specifika, proto bylo nutné projít jednotlivé individuální 

výsledky, výsledky v hlídkách a družstvech. Sportovní komise doplnila dotaci za výsledky 

v družstvech.  Dále vyjasnila některé sporné body v tabulce - karate WKF započítáno jako 

OS, ostatní odnože karate jako NS, Světové hry handicapované mládeže a olympijské hry 

mládeže byly uznány jako výsledky na srovnatelné úrovni s ME, bylo vyhověno klubu 

Merkur z.s. o započítání jednoho výsledku ve sportovní gymnastice, i když byla žádost 

podána po termínu uzávěrky, 5. místo v karate bylo vyhodnoceno jako "účast" ne jako 

"finálová účast", byl započítán výsledek Šachové akademie VŠTE v rapid šachu, výsledky 

na ME a MS započítány od 15 let, výsledky v jiných soutěžích jako jsou např. grand prix, 

poháry a soutěže na nižších úrovních nebyly započítány. 

Alokovaná částka na položku reprezentace byla rozdělena beze zbytku. 

3. Žádost organizace Festival Sporťáček z.s. o mimořádný finanční příspěvek na 

sportovní náborovou akci pro děti "Sporťáček" v Českých Budějovicích v roce 2017 

Přijato usnesení č. 6/2017 (7 - 7,0,0) 

Sportovní komise upozornila, že na sportovní akce je vypsáno odpovídající opatření 

v rámci Dotačního programu na podporu sportu v roce 2017. Výběr žádostí probíhá od 

30.1.2017 do 3.3.2017 s maximální možnou dotací 50 000 Kč, pro tento rok je alokovaná 

částka na sportovní akce (OP4) navýšená z 500 000 na 800 000 Kč. 

Někteří členové SK se této sportovní akce v minulosti zúčastnili a hodnotili ji pozitivně. 

4. Žádost Volejbalového klubu České Budějovice o mimořádnou dotaci na reprezentaci 

města České Budějovice a pokrytí nákladů při účasti klubu v Poháru evropské 

volejbalové federace CEV v soutěžním ročníku 2016/2017 

Přijato usnesení č.  7/2017 (7 - 6,0,1) 

Člen sportovní komise Vojtěch Zach zhodnotil účinkování budějovických volejbalistů 

v Poháru evropské volejbalové federaci (CEV), které bylo ukončena venkovním zápasem v 

Izraeli.  

Sportovní komise nemá k podané žádosti žádné výhrady, v rámci schválených Pravidel 

sportovní komise pro posuzování mimořádných žádostí ji bude dle časového 

harmonogramu řešit v měsíci květnu. 

Vojtěch Zach se jako trenér mládeže VK ČB v klubu zdržel hlasování. 

5. Žádost sportovkyně Petry Krejčové o mimořádný finanční příspěvek na účast na 

kvalifikaci a následně na Mistrovství světa v dlouhém triatlonu na Hawai (Ironman) 

v roce 2017 

Přijato usnesení č. 8/2017 (7 - 7,0,0) 

Sportovní komise prošla žádost a v rámci schválených Pravidel sportovní komise pro 

posuzování mimořádných žádostí doporučuje, aby si sportovkyně Petra Krejčová zažádala 

o poskytnutí dotace až za výsledek v Ironmanovi. 
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6. Žádost Pro ARNY, z.s. o poskytnutí mimořádného finančního příspěvku 

na MS v plavání v roce 2017 

Přijato usnesení č. 9/2017 (7 - 7,0,0) 

Sportovní komise prošla žádost společnosti ARNY, z.s. zastupující handicapovaného 

sportovce Arnošta Petráčka a v rámci schválených Pravidel sportovní komise pro 

posuzování mimořádných žádostí doporučuje, aby si sportovec  zažádala o poskytnutí 

dotace až za výsledek na MS v plavání. 

7. Různé 

Další jednání sportovní komise proběhne v druhé půlce měsíce března. 

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = počet hlasujících 

proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů. 

 

2. jednání sportovní komise rady města bylo ukončeno v 18:30 hod. 

 

Soubor usnesení: 

K bodu:  Informace z RM 

 

sportovní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 4/2017: 

sportovní komise rady města 

b e r e  n a  v ě d o m í  
informace z Rady města České Budějovice. 
 

K bodu:  Rozdělení dotace na reprezentaci dětí a mládeže od 10 do 18 let v roce 2016 

 

sportovní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 5/2017: 

sportovní komise rady města 

I. s c h v a l u j e  
Pravidla pro rozdělení neinvestiční dotace za reprezentaci města (děti a mládež od 10 do 18 let) 

za rok 2016, 

II. d o p o r u č u j e  
Radě města a Zastupitelstvu města České Budějovice schválit poskytnutí neinvestičních 

příspěvků za reprezentace dětí a mládeže do 18 let v roce 2016 v předloženém znění. 
 

K bodu:  Žádost organizace Festival Sporťáček z.s. o mimořádný finanční příspěvek na 

sportovní náborovou akci pro děti "Sporťáček" v Českých Budějovicích v roce 2017 

 

sportovní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 6/2017: 

sportovní komise rady města 

d o p o r u č u j e  
Radě města České Budějovice, aby si organizace Festival Sporťáček z.s. zažádala na sportovní 

náborovou akci pro děti "Sporťáček" v rámci Dotačního programu města České Budějovice na 

podporu sportu v roce 2017 - opatření č. 4: Příspěvek na sportovní akce. 
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K bodu:  Žádost Volejbalového klubu České Budějovice o mimořádnou dotaci na reprezentaci 

města České Budějovice a pokrytí nákladů při účasti klubu v Poháru evropské 

volejbalové federace CEV v soutěžním ročníku 2016/2017 

 

sportovní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. : 7/2017 

sportovní komise rady města 

k o n s t a t u j e ,  
že k podané žádosti nemá žádné výhrady a v rámci schválených Pravidel sportovní komise pro 

posuzování mimořádných žádostí ji bude dle časového harmonogramu řešit v měsíci květnu spolu 

s ostatními příchozími mimořádnými žádostmi. 
 

K bodu:  Žádost sportovkyně Petry Krejčové o mimořádný finanční příspěvek na účast na 

kvalifikaci a následně na Mistrovství světa v dlouhém triatlonu na Hawai (Ironman) 

v roce 2017 

 

sportovní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 8/2017: 

sportovní komise rady města 

d o p o r u č u j e  
Radě města České Budějovice, aby podpořila žádost Petry Krejčové po absolvování série závodů 

a ocenila až výsledky v Ironmanovi. 
 

K bodu:  Žádost Pro ARNY, z.s. o poskytnutí mimořádného finančního příspěvku 

na MS v plavání v roce 2017 

 

sportovní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 9/2017: 

sportovní komise rady města 

d o p o r u č u j e  
Radě města České Budějovice, aby podpořila žádost společnosti ARNY, z.s. po absolvování MS 

v plavání a ocenila až jeho výsledek. 

 

 

V Českých Budějovicích dne 2. 2. 2017 

Zapsal(a): Ing. Martina Pandulová, sekretářka komise 

Ověřil(a): Jaroslav Berka 

 

                   v.r 

Mgr. Jiří Filip 

předseda komise 


